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5. zasedání Zastupitelstva Horních Počernic
Páté zasedání zastupitelstva, které se konalo 2.10.1995, mělo na programu 12 bodů, takže bylo

nutno jednat konstruktivně a věcně. Na funkci zastupitele rezignoval p. JUDr Václav Brož a tak prvním
bodem byl slib nového zastupitele p. Bohumila Rygela.
Zastupitelstvo dále projednávalo otázku aktivit chemických podniků na území Horních Počernic. Již v
minulém čísle HP zpravodaje uvedla komise životního prostředí výzvu, k řešení dílčího problému v této
oblasti. Zastupitelstvo k tomu zaujalo poněkud jiný, komplexnější názor a dalo komisi životního
prostředí za úkol zadat zpracování studie k souhrnnému zatížení našeho území negativními vlivy na
životní prostředí. Na našem území působí kromě některých chemických aktivit i zatížení spadem,
exhalacemi z dálnic a Náchodské ulice, a je třeba seriózní rozbor možného zatížení území ze všech
těchto zdrojů.
Dalším bodem byla problematika hospodaření městské části. Jak již jsme v našem časopise uváděli,
zanedbanost Horních Počernic je tak značná, že nám prostředky poskytnuté hlavním městem nestačí. Na
všech úrovních se snažíme tento stav městu objasňovat, ale nejsme vyslyšeni. Proto městská část do
svého rozpočtu zakomponovala dlouhodobý úvěr ve výši 20 mil. od České spořitelny. Potřeby byly
zatím kryty z krátkodobého úvěru, který kryje nynější schodek ve výši cca 15 mil. Nyní probíhá jednání
o překlopení této částky do úvěru dlouhodobého tak, jak bylo v rozpočtu plánováno. Současně
zastupitelstvo schválilo změnu rozpočtu, způsobenou převzetím lékařské služby první pomoci, ve výši
cca 1 mil. v příjmech i výdajích. Je škoda, že naše m.č. nenalézá pochopení, protože budování sítí,
komunikací a chodníků je záležitostí úrovně civilizace celého města a vypovídá o celkové kultuře
pražanů.
V bodě zabývajícím se bytovou problematikou bylo zastupitelstvo informováno o záměru vybudovat
nezbytný počet malometrážních bytů ve vlastnictví m.č., pro skutečně závažné sociální případy.
Současně zastupitelé byly informováni o budování několika holobytů pro neplatiče nájemného.
Zastupitelstvo se dále vyjádřilo k navrhovaným majetkovým krokům a schválilo je. Bod zabývající se
projednáváním územního plánu informoval zastupitelstvo o odborném veřejném výkladu a o
informačních dnech pro občany ve dnech 17.,23.,31.,10. a 7.11. 95 k této problematice, v ÚHA na
Hradčanském náměstí č.8, od 9 do 16 hod.
Dopravní problematika jen potvrzuje potíže, vznikající komplikovanou strukturou města a jeho orgánů,
ve vztahu k městským částem. Zastupitelstvo zásadně nesouhlasilo s návrhem rady zastupitelstva
hlavního města zrušit autobusové souběhy s tramvají. To znamená zakončit všechny autobusové spoje z
Horních Počernic na konečné stanici tramvaje na Lehovci. Je to návrh, který vzhledem k vykázané
úspoře je nesmyslný. Rovněž zastupitelstvo nesouhlasí s postupem odboru dopravy hlavního města ve
věci odstranění zpomalovacích pruhů (vln) z komunikací, které městská část spravuje. Vzhledem k
zajištění bezpečnosti obyvatel Horních Počernic je to jediný prostředek jak donutit řidiče vozidel k
rozumné a opatrné jízdě. Proto dalo zastupitelstvo úkol starostovi, zabezpečit potřebné kroky k tomu,
aby stávající zařízení byla zachována a mohla být rozšířena i do jiných ulic vytypovaných radou m.č.
Zastupitelstvo vzalo s uspokojením na vědomí zprávu o opravách a úpravách škol během prázdnin,
včetně nového způsobu stravování ve škole Chodovická. Souhlasí s přechodem škol Spojenců,
Ratibořická a Chvaly do právní subjektivity dle příslušného zákona. Informace o nových kompetencích
Městské policie a z toho plynoucí zvýšení bezpečnosti, podána nebyla pro omluvenou neúčast velitele.
Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu o nápadu Horních Počernic trestnou činností, kterou dodalo MO
Policie ČR.
Zastupitelstvo vyslovilo poděkování všem, kteří pomáhali, přispěli a zúčastnili se hornopočernických
slavností a věří, že ti kdož se přesvědčili o stavu naší kulturní památky budou i nadále pomáhat jejímu
zvelebení. Jednání zastupitelstva skončilo v 21.15. Zápis a usnesení jsou vyvěšeny na úřední desce
Místního úřadu.

Ing. Zdeněk Soukup tajemník MÚ.



O hodech a hostech v Horních Počernicích
Mohli bychom začít snad jako v pohádce, bylo - nebylo. Někdy na začátku tohoto tisíciletí si

páni, žijící na území dnešních Chval, postavili na pískovcovém skalnatém výběžku tvrz. Zde pak žili,
radovali se, hodovali a bojovali až do doby, kdy tvrz roku 1652 připadla koleji jezujitské. Ti přistavěli
kapli, později kostel sv. Ludmily a život ve tvrzi pulzoval dál. Kolem tvrze, později přestavěné na
zámek, vyrůstala nezbytná hospodářská stavení, a tak vznikl uzavřený komplex budov s rozsáhlým
dvorem. Celý areál žil svým způsobem života, jednou rytířským, jindy obráceným k bohu, ale vždy
plným a účelným. Renesanční zámek byl udržován, jednou lépe jindy hůře až do doby, než nad ním
převzal péči Státní statek. Ten celý areál zavalil různými stroji, nářadím a jinými zemědělskými
potřebami a zámek bez života "usnul". A to trvalo skoro 50 let.
Všechny budovy chátraly a je s podivem, že Státní statek nenapadlo zbourat je.. Stav této kulturní
památky je nyní takový, že ani někteří občané Horních Počernic nevědí, že ten ošklivý shluk budov,
okolo kterých jezdí denně do práce, je vlastně památka, která by měla mít pro Počernice stejný význam,
jako Hradčany pro Prahu. Když v roce 1990 začala fungovat samospráva Horních Počernic bez
direktivního řízení "stranou a vládou", bylo samozřejmé, že bude mít zájem věci napravit. A začal
urputný boj s úředním šimlem o převzetí zámku do vlastní péče a vystěhování Státního statku do
prostor vhodnějších. To se také po čtyřech letech podařilo a areál je nyní svěřen do majetku městské
části. Na zastupitelsvu však je veliký úkol, do kulturně významných, leč strašně zdevastovaných
prostor, vlít nový život a vytvořit z nich chloubu Horních Počernic.
Nejprve bylo třeba občany s památkou seznámit, a proto padlo rozhodnutí, uspořádat zde slavnosti,
jakýsi ohlas středověkých bojů a hodů v časové zkratce. V neuvěřitelně krátké době, dvou měsíců, se
podařilo opravit a uvést do života nejzachovalejší budovu - špýchar a na jeho základě postavit celý
dvoudenní program slavnosti. Stavbu prováděla firma Sapros. Firma Červenka, celý dvůr uklidila,
pořídila prozatímní bezprašný povrch a odstranila nejhorší pozůstatky po Státním statku. O další se
postarala zejména firma Šindelář, která zajistila nejnutnější konstrukce pro realizaci záměru. Na
zajištění slavnosti se podíleli i zaměstnanci městské části, z nichž mnozí zde strávili nepočítané
přesčasových hodin. Gastronomického zázemí se ujalo Střední odborné učiliště potravinářské z
Křovinova náměstí. Hladkému průběhu napomáhala Česká a Městská policie. Všem jmenovaným i
nejmenovaným, kteří odvedli dobrou práci, pomohli svou finanční podporou či jinak, patří dík.
Ale nyní již k vlastním "hodům a hostům". Slavnosti či hody by bez hostů nebyly to pravé a stejně tak
hosté bez hodů by nebyli spokojeni. A hostů bylo požehnaně. Horní Počernice v těch dnech hostily na

300 rytířů z celé republiky, přijeli
naši přátelé z Bořetic, hostovaly dva
pivovary z Dobrušky a Nymburka, se
svými pivy "Rampušákem" a
"postřižinským" (podle
stejnojmenného díla Bohumila
Hrabala). V jednom ze sálů bylo
vystaveno dílo p. Václava Markupa,
známého sochaře a rodáka z Horních
Počernic. Výstavu zajistila pí.
Kristýna Martínková, která zde
vystavovala současně i svá
keramická díla.
Slavnosti byly zahájeny fanfárou

Pražských pozounérů a pozdravným
projevem p. starosty Lišky a
místostarosty Šebesty z Bořetic.
Přízemní místnost špýcharu byla
krásně vyzdobena a stala se z ní na



dva dny jihomoravská vinárna, prezentující obec
Bořetice a lidové zvyky jižní Moravy. Na pódiu
uprostřed areálu se střídaly mažoretky s tanečními
ukázkami country tanců počernického dětského
tanečního kroužku. Ve vyhrazeném prostoru si děti
mohly zajezdit na koních, na jiných krásných koních
přijeli kovbojové. Pro děti zde fungovala obrovská
nafukovací žirafa, kde se dalo skákat do vyčerpání. K
poslechu hrál Charles Bridge Dixieland. Se
setměním přišel do areálu průvod rytířů za hřmění
bubnů a osvětlen loučemi. Ten také předvedl ukázky
šermířských soubojů. Velký ohňostroj završil
slavnostní náladu a rozšířil tak rozmanitost prvního
dne slavností. Bohužel začalo pršet, a tak nám Pavel
Bobek nezazpíval na nádvoří, ale v bořetické vinárně.
Po celém areálu bylo plno stánků s nejrůznější
nabídkou.

Druhého dne se otevřely všechny prostory
zámku, občané si jej mohli prohlédnout a posoudit,
kolik práce je potřeba k jejímu znovuobnovení.
Každý, kdo to udělal, jistě nabyl názor, že je to
památka, která si zaslouží soustavnou péči. Dobrá
nálada panovala i druhý den, který začal dopoledne
"pražským jarmarkem" s ukázkami různých řemesel a
pouličním divadélkem Trakař. Bořetičtí nám
předvedli jak správně "koštovat víno" a řada z nás se nechávala fotografovat ve společnosti nádherně
vyšňořených děvčat a chlapců v tradičním bořetickém kroji. Ve vinárně se promítal snímek o životě v
Bořeticích. V sále s výstavou Václava Markupa pak- snímek o posledních pěti letech života Horních
Počernic. Po 15. hodině se počerničtí občané sešli na poli u dálnice na Hradec, kde byla svedena velká
historická bitva. Všem se velice líbila a věříme, že to nebylo naposled, co jsme mohli tak velkou
podívanou pozorovat. Odpoledne a večer opět probíhal za účasti celé řady účinkujících od kouzelníků
po magickou show s hořícími tyčemi. Půdní sál ovládla muzika ve stylu country. Víno i pivo teklo
proudem. Ve večerních hodinách přijela cimbálová muzika, takže příznivci vína si zazpívali ze všech
sil.
Článek zdaleka nevyčerpává všechny radosti, kterých bylo možno v těch dnech užít, ale doufejme, že
touto slavností vešel Chvalský zámek do vědomí občanů, zejména počernických a ti budou ochotni
spolupracovat na jeho obnově. Je lhostejné, zda pomoc bude finanční nebo v jejich šikovných nikách.
Přejme si, abychom již brzy mohli na zámku vítat "hosty" a pořádat "hody" (ať již skutečné nebo
kulturní) tak, jak to činili naši předkové, když si zámek postavili.

Ing. Zdeněk Soukup tajemník MÚ

Starosta o nadaci Chvalského zámku
Vážení podnikatelé, vážení občané,

již téměř rok uplynul od chvíle, kdy zastupitelstvo Horních Počernic rozhodlo o založení Nadace pro
obnovu nejcennnějšího majetku, který v Horních Počernicích spravujeme - Chvalského zámku. Jistě ani
zastupitelstvo ani správní rada nadace nemůže hledat základní zdroj na záchranu a využití této národní
kulturní památky v příležitostných příjmech a příspěvcích jednotlivců nebo organizací. Přesto je pohled
na počet příspěvků i jejich celkovou výši ke konci října poněkud rozpačitý.
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Pochopím, že nemusí mít každý náladu na podporu třeba sportu, kulturních akcí nebo městské policie,
ale přece jen jsem doufal ve větší podporu právě ve prospěch Chvalského zámku. Kupodivu ani po
zdařilých zářijových oslavách na dvoře zámku, které snad i největší mrzouty a pochybovače přesvědčily
o možnostech postupné obnovy celého areálu, konto nadace příliš nenabylo. Rád bych všem, kteří
přispěli přímo na účet nebo do pokladny Nadace, nebo anonymně do připravených schránek na nádvoří
Chvalského zámku nebo cenami do tomboly, pochopitelně upřímně poděkoval - skutečností však
zůstává fakt, že nesrovnatelně více zůstalo jen u slibů nebo nepochopení. Náš boj o obnovu a rozumné
využití celého areálu jednou akcí nekončí. Budeme se snažit, a to co nejdříve, využít upravené nádvoří,
příp. i špejchar k pořádání trhů a podobných akcí, ani to však nebude stačit na záchranu toho, co bylo
desítky let neudržováno a devastováno.
Proto si dovoluji jménem nadace znovu se obrátit především na podnikatele, jejichž obraty i platné
daňové zákony umožňují přispět na tyto dobročinné účely - přátelé pomozte a projevte tak svoji přízeň
pro stavbu, kterou budete možná jednou potřebovat i pro Vaše obchodní a společenské příležitosti.
Závěrem svého příspěvku bych Vás rád informoval o stavu konta Nadace. Ke konci října činí tedy
celková výše příspěvků 223.825,-- korun (pro srovnání jen oprava špejcharu stála téměř 1,5 milionu),
finančně přispělo 5 (slovy pět) firem podnikajících v Horních Počernicích (z celkového počtu téměř 250
zapsaných do obchodního rejstříku), dále přispěli 2 podnikatelé - fyzické osoby (počet vydaných
živností v Horních Počernicích přesahuje 3 tisíce), ze řad občanů včetně důchodců došlo 9 příspěvků a
svým příspěvkem mile překvapila i jedna hornopočernická škola.
Výše příspěvků se pohybuje od nejnižší částky 300,- Kč až k nejvyššímu daru 100.000,- korun. Na
konto nadace byly také převedeny výtěžky z letošních "čarodějnic".
Jak jste si, vážení čtenáři, všimli, dnes podávám o stavu konta Nadace na obnovu Chvalského zámku
jen obecnou informaci, na poměry Horních Počernic pravda trochu smutnou. Příště zveřejníme údaje o
dárcích i částkách ve prospěch Chvalského zámku jmenovitě.

Ivan L i š k a
starosta a předseda Nadace

NADACE Chvalského zámku v Horních Počernicích
číslo konta u České spořitelny 2295150-098/0800

Starostové bojovali o pohár v tenisu
V rámci hornopočernických oslav
1995 se konal v Horních
Počernicích I. ročník tenisového
turnaje pražských starostů. Turnaj
proběhl třetí zářijový víkend na
dvorcích tenisového oddílu
SOKOLa Horní Počernice a ve
dvouhře se ho zúčastnilo 5
starostů. Do čtyřhry pak ještě
nastoupil pražský radní MUDr
Hvížďala.

Pohled do výsledkové listiny:

a) dvouhra
1. ing Zdeněk Procházka - starosta
m.č. Praha-Březiněves



2. Petr Boček - starosta m.č. Praha 6
3. Tomáš Kladívko - starosta m.č. Praha 9
4. Ivan Liška - starosta m.č. Praha - Horní Počernice
5. Ing Miroslav Froněk - starosta m.č. Praha 14

b) čtyřhra
1. Petr Boček - MUDr Michael Hvížďala
2. Ing Zdeněk Procházka - Ivan Liška
3. Tomáš Kladívko, Ing Miroslav Froněk

Vítězové obou kategorií obdrželi krásné poháry, pohár pro vítěze dvouhry je putovní. Všem
pořadatelům z tenisového oddílu SOKOLa Horní Počernice děkujeme za vzornou přípravu a organizaci
turnaje a těšíme se na další ročník.

za zúčastněné starosty
Ivan L i š k a

Basketbalisté Sokola do nové sezóny 1995 - 96
V první polovině října se rozbíhají pražské basketbalové soutěže všech kategorií. Oddíl

basketbalu Sokola Horní Počernice Butler bude mít v soutěžích celkem 4 družstva. Bude to družstvo
dorostenek, žen a 2 družstva mužů. Proti minulým sezónám chybí družstvo dorostenců, protože většina
chlapců se již věkem posunula do kategorie mužů. Hráči jsou zařazeni do nově vytvořeného B mužstva
mužů, někteří budou zkoušeni i v A družstvu.
Podívejme se na výsledky sezóny minulé.
Družstvo mužů A se v nejvyšší krajské soutěži (přeboru Prahy) umístilo na velmi dobrém 5. místě a v
určitém momentu závěru soutěže promlouvalo i do boje o postup do 2. ligy. Nebýt toho, že nás chyba
zapisovatele připravila o uznání vítězství v utkání v Motole, mohli jsme skončit dokonce na místě
třetím.
Družstvo, vedené M. Holcem, skloubilo herní zkušenosti starších hráčů (Ptáček, Burda, Dvořák) s
elánem a herními schopnostmi mladších (Kubasa, Štafl, Raděj). Někteří hráči hostovali z jiných oddílů
a v novém ročníku s nimi nemůžeme počítat. Bude obtížné družstvo doplnit tak, aby si udrželo
výkonnost minulé sezóny.
Ve vyhodnocení soutěže, zpracovaného PBS, se z našich hráčů objevuje Kubasa na 4. místě nejlepších
střelců a Ptáček jako vůbec nejlepší střelec trestných bodů.
Tabulka přeboru
1. BC Radotín "A"
2. USKTrident"B"
3. TJ Dopravní podniky "A"
4. Sokol Motol "B"
5. Sokol H. Počernice
6. Meteor Praha "a"
7. TJ Košíře
8. VŠTJ Tech.strojní "A"
9. TJ, Pantrác
10. Sokol Král. Vinohrady "A"
11. Sokol Pražský "A"
12. Sokol Kbely "A"
Do přeboru sestupuje z 2. ligy: Sokol Motol "A"
Do 2. ligy postupuje BC Radotín "A"
Do přeboru "B" sestupuje: Sokol Pražský "A" a Sokol Kbel "A"
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Družstvo žen skončilo v I. třídě na 2. místě a vybojovalo si tak postup do přeboru Prahy, což
považujeme za velký úspěch. Složení družstva lze charakterizovat obdobně jako u družstva mužů, i
když zde jsou výkonnostně rozhodující přece jen mladší hráčky I zde bude problémem doplnění
družstva tak, aby ve vyšší soutěži sehrálo důstojnou roli a nedošlo vinou porážek k případným
rozkolům. Na místě trenéra vystřídá A. Papeže P. Burda.

1. třída - skupina A ženy - 1994/95
Tabulka a výsledky po 22. kole:
1 .TJ Dopravní podniky Praha 22 20 2 0 1265:1012 42
2. Sokol H.Počernice Butler 22 17 5 0 1254:963 39
3. TJ Junior Praha 22 17 5 0 1370:1152 39
4. TJ Hostýnská 22 14 8 0 1146:1049 36
5. VŠ Chemie Praha 22 11 11 0 990:1019 33
6. Sokol Michle "B" 22 11 11 0 1017:1083 33
7. Viktoria Žižkov 22 10 12 0 891:922 32
8. VŠSK MFF Praha "A" 22 10 12 0 1005:999 32
9. Meteor Praha 8 "A" 22 9 13 0 1006:1052 31
10.TJ Spoje Praha 22 5 17 0 993:1227 27
11.Sokol Kobylisy 22 5 17 0 911:1085 27
12. Tourist Říčany 22 3 19 0 935:1220 25
Dorostenci skončili na 7. místě v Pražském přeboru, především proto, že teprve od 2. poloviny soutěže
měli pravidelné tréninkové vedení lx týdně s V. Ptáčkem. Bohužel se nepodařilo zajistit vždy vedení
družstva v zápasech, což byl podstatný problém. V družstvu je řada talentovaných, z nichž někteří již
současně hráli v družstvu mužů (J. Papež). Jak bylo uvedeno, v ročníku 1995-96 bude většina hráčů
zařazena do nově vytvořeného družstva mužů B, které povede M. Hellinger

Starší dorostenci - Pražský přebor
1. BK Slávia Praha IPS 14 13 1 1468:789 27
2. USK Trident Praha 14 12 1 1 1362:844 26
3. Sokol Kbely 14 9 5 1169:929 23
4. SK Pražačka 14 7 7 947:940 21
5. ZŠ Jírovcovo nám. 14 7 7 985:1264 21
6. Meteor Praha 14 4 10 888:1100 18
7. Sokol Hor. Počernice Butler 14 2 11 1 653:1077 15
8. Sokol Žižkov 14 1 13 858:1337 15
Na 4. a 5. místě a na 7. a 8. místě rozhodlo při rovnosti bodů skore ze vzájemných zápasů.
Přeborníkem Prahy pro 1995 v kategorii starších dorostenců se stalo družstvo BK Slávia Praha IPS.

Žákyně, vedené stabilně dvojicí R. Macoun a J. Mleziva, prokazují trvalé zlepšování a v Pražském
přeboru skončily na 9. místě. V novém ročníku startují v kategorii dorostenek a věříme, že i v této
soutěži si udrží svůj dosavadní elán a zájem o hru.

Žákyně - Pražský přebor
Skupina o 1. - 4.místo
1. Basket Slovanka "A" 12 0 893:241 24
2. SK Aritma Praha "A" . 6 6 439:584 18
3. SK Praha 4 "A" 6 6 420:550 18
4. Basket Slovanka "B" 0 12 307:684 12
Přeborníkem Prahy po rok 1995 v kategorii žákyň se stalo družstvo Basket Slovenka "A"
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Skupina o 5. - 8. místo
5. SKAritmaPraha"B" 10 2 455:300 22
6: SK Praha 4 "B" 6 6 280:327 18
7. Sokol Dolní Počernice 5 7 418:416 17
8. Spedquick Kompresory "A" 3 9 339: 349 15

Skupina o 9. -- 13. místo
9. Sokol Hor. Počernice 14 2 746: 372 30
10. Junior Praha 11 5 740:442 27
11. Spedquick Kompresory "B" 11 5 604:355 27
12. Sokol Michle 4 12 447:605 20
13. ZŠ Jírovcovo nám. 0 16 211:1004 16

Oddíl je veden tříčlenným výborem, který tvoří M. Holec, P. Burda, E. Samková. Hospodářské zajištění
soutěží a materiální vybavení je bez problémů díky finanční podpoře firmy BUTLER. Provozní náklady
tělocvičny hradí jednota z prostředků, které získává z dotací ČOS. Bohužel současné vedení Sokola
(ČOS) stále ještě hledá správný přístup k činnosti sportovních oddílů, ačkoliv tato činnost k Sokolu
vždy patřila.
S ohledem na nutnost šetřit, přešel oddíl na zkrácení tréninkových jednotek z 1.5 hod na 1.25 hod. Tím
se podařilo umístit všechna 4 družstva do haly v Chvalkovické a není třeba platit pronájem ve škole.
V sezóně 1995/96 se vynasnažíme o zlepšení informací pro naše příznivce o našich akcích i výsledcích.
Výbor oddílu děkuje touto cestou vedení Sokola H.Počernice za dosavadní podporu a stejně tak i firmě
BUTLER a zve příznivce basketbalu k návštěvě svých utkání.

Ing. Miroslav Holec
předseda oddílu

Ovzduší - topení
Tato souvislost je patrná zvláště v tomto ročním období. Převážná část Horních Počernic je

vilová zástavba s lokálními topeništi, a tak pálení hnědého uhlí se stává největším zdrojem znečištění
ovzduší.
Zákon umožňuje postihovat ta topeniště, která slouží pouze podnikatelům, a finančním tlakem se snaží
ovlivnit majitele, aby přešli na ekologicky šetrná paliva. Postupně se tak stane hnědé uhlí pro ně
palivem nejdražším.
Jak překonat tuto zátěž co nejlépe?
Využít příznivých cen el. proudu, příp. plynu, také dotací Magistrátu hl.m. Prahy na přeměnu topení.
A ostatní obyvatelé?
Chovat se ohleduplně - t.zn. ne "demokraticky" - obcházet zákony a smlouvy.
Víme o jedincích, kteří získali dotaci, podepsali smlouvu o změně topného systému na kvalitní paliva, a
přesto pálí v kamnech zbytky či komunální odpad. Snad aby ušetřili za odvoz odpadků? Nebo co si
myslet o lidech, kteří v době vyhlášené inverze, jako bylo v říjnu, pálí na zahradách listí. Jak
pojmenovat takové jednání? Nebo pálí odpadky za ploty svých zahrad.
Je to bezohlednost? Hloupost? Obecné ohrožení?
Dnes již nemusí znamenat topná sezóna nedýchatelné, obtěžující ovzduší a při ekonomické rozvaze lze
dojít i v domácnostech k závěru, že je výhodnější pálit černé uhlí, koks, či dřevěné brikety, není-li
zatím plyn nebo el. proud k dispozici.
Pálením listí místo kompostování se stáváme evropskou atrakcí. Vypalování trávy a pálení odpadků -
NO COMMENT! Jen upozorňujeme, že dle vyhlášky hl.m. Prahy je to kvalifikováno jako přestupek,
není-li to trestný čin.
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Budeme zveřejňovat seznam těch občanů, kteří silně a bezohledně poškozují kvalitu našeho ovzduší.
Tabulka k úvaze:

NÁKLADY NA VYTÁPĚNÍ RODINNÉHO DOMKU

SOUČASNÝ STAV A VÝHLED

(*) spotřební daň 8,34 Kč/kg je od 1. ledna 1996 vrácena

NÁKLADY NA VYTÁPĚNÍ STŘEDNÍHO OBJEKTU
SOUČASNÝ STAV A VÝHLED

(*) spoťibní daň 8,34 Kč/kg je od 1. ledna 1996 vrácena

Změna v dopravě

Ilja Pokorný, MÚ - OŽP

Odbor ochrany životního prostředí upozorňuje občany, že z důvodů opravy komunikací v
křižovatce ulic Náchodská - Ve žlíbku byl zahájen provoz pravidelné autobusové dopravy dne
16.10.1995
Autobusové linky č. 262, 263, 269, 273 a 512 budou v oblasti Horních Počernic trvale vedeny takto:
"Nádraží Horní Počernice - Komárovská - Třebešovská" a dále po svých pravidelných trasách a
zastávkách.
Zastávky.
ruší se: "Votuzská" - oběma směry
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- r o č n í s p o t ř e b a t e p l a 80 G J / r o k C e n o ™ ú r o v e ň roku' " 6 Cenová úroveň roku 2000

(ví. DPH 5% resp. 22%) (vč. DPH 18%)

n i i. / . , Účinnost Spotřebo tepla v Výhřevnost Ve skutečných Vztaženo no Roční náklady Ve skutečných Vztaženo na Roční náklady
Uruti paliva (energie) ,.

systému palivu na otop poliva jednotkách výhřevnost na otop jednotkách výhřevnost na otop

Hnědé uhl í-ořech 60% 133,3GJ/rok 16,5NU/kg 0,9 Kč/kg 54,5 Kč/GJ 7 2 6 5 K č l,7Kč/kg 103 Kč/GJ 13 730 Ke

Koks otopový 7O;/o 114,3 GJ/rok 27 MJAg 2,7 KčAg 100 Kč/GJ 1 1 4 3 0 Kč 3,2 ft"Ag 05,5.Kč/GJ 13 545 Kč

Zemní plyn 90% 88,9 GJ/rok 33,3MJ/m3 2,95 Kč/m3 88,6 Kč/GJ 7 877 Kč 5,3 Kč/m3 159,2 Kč/GJ 14 153 Kč

Elektřina - přímotop 98% 81,6 GJ/rok 3,6 MJAg 0,5/Kč/lWh 158,3 Kč/GJ 12 917 Kč j 1,1 Kč/kWh 305,6 Kč/GJ 24 937 Kč

Propan (vč. dopravy) 90% 88,9 GJ/rok 46 MJAg 8,8 Kc"A§ 191,3 Kč/GJ 17 005 Kč 9,3 Kč/kg 202,1 Kč/GJ 17 966 Kč

Ekopetrol (vč. dopravy) 90% 88,9 GJ/rok 42,5 MJAg 9,1 Kč/kg (*) 214,1 Kč/GJ (*) 19 033 Kč 9,4 Kč/kg 221,1 Kč/GJ 19 655 Kč

Cenová úroveň roku 1996 Cenová úroveň roku 2000
- roční spotřeba tepla 800 GJ/rok (vč.DPH 5 % resp. 22 %) (vč. DPH 18 %)

Účinnost Spotřeba tepla v Výhřevnost Ve skutečných Vztaženo na Roční náklady Ve skutečných Vztaženo na Roční náklady

systému palivu na otop paliva jednotkách výhřevnost na otop jednotkách výhřevnost na otop

Hnědé uhlí-ořech 60% 1333 GJ/rok 16,5 MJAg 0,9 K/kg 54,5 Kč/GJ 72 649 Kč l,7Kc'Ag 103 Kč/GJ 137 300 Kč

Koks otopový 70% 1143 GJ/rok 27 MJAg 2,7Kč/<g 100 Kč/GJ 114 300 Kč 3,2 Kč/kg 118,5 Kč/GJ 135 446 Kč

Zemní plyn 90% 889 GJ/rok 33,3MJ/m3 3,65 Kč/m3 109,6 Kč/GJ 97 434 Kč 5 Kč/m3 150,2 Kč/GJ 133 528 Kč

Prppan-butan (vč. dopravy) 90% 889 GJ/rok 46 MJAg 7,8 KčAg 169,6 Kf/GJ 150 774 Kč 8,5 Kc"Ag 184,8 Kf/GJ 164 287 Kč

Ekopetrol (vč. dopravy) 90% 889 GJ/rok 42,5 MJAg 8,5 KčAg 0 200 Kč/GJ (*) 177 800 Kč 8,8 KčAg 207 Kč/GJ 184 023 Kč



zřizuje se: "Komárovská" - směr Třebešovská: v ul. Třebešovské 8 m před vjezdem
do domu č. 86/2323

- směr Nádraží Horní Počernice: v ulici Třebešovské, 24 m
za křižovatkou s ul. Votuzskou, vstřícně vjezdu do domu
č. 86/2323

Ing. Magda Svojanovská
odbor ochrany živ. prostředí

HP - COMPAG INFORMUJE
Blíží se začátek dalšího roku působnosti firmy HP-Compag v Horních Počernicích. Pro

zkvalitnění služeb a organizačních záležitostí v placení a evidenci nádob zavádí firma již koncem tohoto
roku řadu novinek pro zlepšení práce a kontaktu se zákazníky.
Aby úprava cen za skládkování odpadu, která se očekává od ledna příštího roku, co nejméně postihla
řadové občany, zavádí HP-Compag možnost platby za svoz komunálního odpadu přímo v kanceláři.
Tímto opatřením ušetří občané nemalý poplatek za poštovní styk při placení poukázkou a zároveň po
zaplacení služby obdrží známku, která bude platná pro další rok. Občané platící tuto službu jiným
způsobem si pro známku přijdou do kanceláře firmy, kde jim na základě předložení dokladu o zaplacení
bude vydána, kdo tuto známku nevylepí na nádobu do konce února, nebude mu odpad vyvážen. K
tomuto opatření musí firma přistoupit proto, že v tomto roce se značně rozšířil počet občanů, kteří za
tuto službu dosud nezaplatili.
Aby mohl každý občan využít této nabídky, zavede firma počínaje prosincem prodlouženou pracovní
dobu do 20,00 hod. každou středu až do konce ledna příštího roku. V příštím čísle Hornopočernického
zpravodaje budou uveřejněny ceny za svoz odpadu, platné pro rok 1996. Sledujte proto, prosím, naši
rubriku, ve které se budeme snažit podat Vám další informace z oblasti komunálního hospodářství.

r

Skauting v obci
V roce 1991 se zde v obci našlo několik lidí, kteří si ještě pamatovali na dobu, kdy zde v

Horních Počernicích bylo skautské středisko, které mělo několik oddílů, a tak spolu s hrstkou mladých
kluků a holek dali dohromady nové, znovuzrozené středisko skauta junáka Oheň.
Naše středisko má šest oddílů, mladší děvčata 7 - 10 let, starší děvčata 10-15 let, mladší chlapci 7 -
10 let, starší chlapci 10 - 15 let, roven a rangers (dívky a chlapci 15 let a výše) a klub oldskautů, který
tvoří dospělí příznivci Junáka.
Čas, který společně prožijeme, naplníme tímto: hrajeme neobvyklé hry, soutěžíme, v zimě jezdíme na
hory, podnikáme výpravy a výlety, v létě táboříme ve volné přírodě, kde si i sami vaříme, otužujeme se,
sportujeme, pozorujeme a poznáváme svět kolem nás, ale nejvíce se snažíme navzájem si porozumět.
Další školní rok se už dávno rozběhl a my bychom rádi přivítali někoho z Vás, kteří se nebojíte odepřít
si trochu pohodlí a hledáte pro sebe partu kluků nebo holek, kde se chcete cítit jako doma.
Ti, kteří mají zájem, ať se hlásí podle svého věku u jednotlivých vůdců:

chlapci 6 - 10 let Pavel Kriso, Vyhlídková 766, Čakovice
tel. 859 06 01
Petr Herian, Podůlší 1532, H.P.
tel. zaměstnání 24 22 83 10, 24 22 79 16

chlapci 10 - 12 let Václav Wagner, Běchorská 1121, H.P.
Jiří Kriso, Vyhlídková 766, Čakovice
tel. 859 06 01



děvčata 6 - 10 let Ludmila Kapešová, Jeřická 1247, H.P.
tel. 685 60 37

děvčata 10-12 let Markéta Třešňáková, Slatiňanská 933, H.P.
tel. 86 07 89

roveři Karel Švejda, Psohlavců 1257, Praha 4
tel. 47 28 489

oldskauti Vladimír Loch, Vojická 1061, H.P.
Barbora Bechyňáková

Český Junák

Jaká byla první ředitelka dětského domova ve Chvalech
Všichni si přejeme, aby v našich rodinách, v našem městě, v celém našem národě ubývalo tmy a

přibývalo světla tak, jak to vyjádřil nejednou spisovatel Jan Karafiát ve své jedinečné knize "Broučci"
Určitě by tomu tak bylo, kdyby mezi námi přibývalo více takových žen (i mužů), jakou byla první
ředitelka dětského domova ve Chvalech, Božena Jehličková. Na den jejího narození 8. listopad 1872, na
její duchovní, stále živý odkaz nelze zapomenout. Při svém mimořádném nadání, umocněném dalším
pilným studiem a prací, měla ty nejlepší předpoklady k dosažení kariéry spisovatelské. Rada jejích
knížek to potvrzuje. Přesto však dala přednost službě těm nejchudším a nejpotřebnějším: dětem bez
domova, bez rodičů - sirotkům. Stalo se tak v roce 1908 v místech, kde se dnes buduje Léčebné a
rehabilitační středisko pro nemocné, ve Chvalech. Stojí za přečtení, co o této ženě napsala manželka
našeho prvního presidenta Charlota Masaryková v dopise z 9.3. 1916 své dceři Alici, která byla v té
době ve vídeňském vězení pro odbojovou činnost svého otce TGM.

"Moje Alice!
Je to zvláštní, ale každá řeč má, jak se zdá, svou barvu citu a cit je na světě jako hlavní věc.

Nedávno jsem měla návštěvu slečny Jehličkově. Nevím, zdali ji znáš, já jsem ji viděla poprvé. Něco tak
reálného, dobrého, sotva jsem kdy viděla a zároveň tolik pravého štěstí a důvěiy.
Mluvila o "veliké lásce Boží" a byla tou velikou láskou proniknuta. Již dříve jsem o takové lásce slyšela
mluvit, ale ona ji má. Kdybych byla dosti silná, způsobilo by mi velikou radost, kdybych ji navštívila v
její rodině sirotků. Ona není středem své lásky, nýbrž ona se ve své lásce ztrácí, a to tak dokonale, jak
by se to sotva dalo tušit. Taková láska ke všem je nejvyšší pozemské štěstí. A v jakém poměřuje taková
láska ke kráse? Ano, tu je zcela zvláštní krása - krása vnitřní, kterou měříme zcela novým měřítkem.
Dojímá zcela bezprostředně a tu krásu vidí i slepý vnitřním citem. A dobro? Kde je tolik lásky, tam se
projevuje také i dobro.
Takoví lidé jsou velikou nadějí pro zemi. Kdo je proniknut touto láskou, ten je i moudrý, ona osvětluje
jasně stezku a člověk ví.....
To je umění budoucnosti, tato veliká láska.

Tvoje matka"
Poznámka: Radost a přání Charloty Masarykové se splnily, když v únoru 1921 spolu se svou dcerou
Alicí dětský domov navštívily. Svůj zájem o tuto práci a svoji lásku k ní dokázaly pak nejednou projevit
nejen slovem, ale i skutkem.

J. Kotrbatý

Informace o školních prázdninách
Organizace školního roku 1995/1996 - termíny prázdnin na základních, speciálních školách a

Gymnáziu UK v Horních Počernicích
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Pololetní, vánoční a jarní prázdniny jsou na všech základních, speciálních školách a Gymnáziu UK v
Horních Počernicích shodné.

Vánoční prázdniny 23.12.- 2.1.1996
Pololetní prázdniny 1. 2. a 2.2.1996
Jarní prázdniny 19. 2. - 25.2. 1996

Školní vyučování ve školním roce 1995/96 bude ukončeno 28.6.1996
Hana Plíšková, referát školství

Nové trendy v očním lékařství
Je to již přes třicet let, kdy můj otec začal pracovat jako oční lékař. Při srovnání možností

očního lékařství dnes a při jeho začátcích došlo až k neuvěřitelnému rozvoji, a to jak v oblasti operativy
tak i konzervativní terapie a optiky. V operační oblasti to jsou především operace šedého zákalu, kde
lze ve většině případů zkalenou čočku nahradit umělou, dále pak rozvoj i operací sítnice a náhrad
sklivce.
V oblasti konzervativní terapie je to především laserová léčba sítnicových onemocnění a zeleného
zákalu.
Rovněž možnosti korekce osových vad (tzn. krátkozrakosti a dalekozrakosti) jsou nepoměrně větší.
Díky bouřlivému rozvoji trhu v poslední době je veliký výběr korekčních skel do brýlí. Kromě
bifokálních skel jsou k dispozici i multifokální skla, která umožňují dokonalejší korekci presbyopie,
která postihuje každého z nás po 45 roce života.
Velice vhodným doplňkem brýlí se staly kontaktní čočky, které jsou objevem českého vědce akademika
Wichterleho. Ve své ordinaci mohu aplikovat všechny druhy kontaktních čoček, které jsou registrovány
v České republice, včetně čoček s prodlouženou dobou nepřetržitého nošení.
Jsem rád, že Vás touto formou mohu informovat o znovuotevření oční ordinace v Horních Počernicích.

MUDr. Richard Havránek ml.
odborný oční lékař
privátní oční ordinace
středisko aplikace kontaktních čoček
Lhotská 2072,P-9
tel. 86 05 28

Ord. hodiny: po 8-11,30 13-14
út 14-17
st 9-15
čt 14-18,30
pá 9-10,30

Omluva
V minulém čísle ve článku Nájemci a nájemníci byl uveden jako neplatič pan Svoboda Jaroslav

z ulice Mezilesí. Je samozřejmé, že městská část může evidovat neplatiče pouze v domech, které ji
patří. Z toho důvodu uvádíme že tímto neplatičem nebyl p. Svoboda Jaroslav bydlící v Mezilesí
2074/2, neboť tento dům není v majetku městské části, ale v majetku Sdružení uživatelů bytů Chvaly 1.
Tímto se p. Svobodovi omlouváme. Neplatící p. Svoboda Jaroslav bydlí v domě Mezilesí 2056, který
je majetkem městské části.
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Společenská kronika
V měsíci listopadu oslaví svá významná životní výročí

94 let
92 let
91 let
90 let
89 let
87 let

86 let
85 let

84 let
83 let

Sílet

80 let

75 let

Olga Hedánková
Růžena Kulštejnová
Marie Harvanová
Karel Škopek
Ladislav Korec
Anna Hybnerová
Karolina Hejlová
Oldřiška Mlynářová
Stanislav Hodač
Karel Pek
Marie Koncová
Růžena Adamíková
Oldřich Tyl
Božena Mlejnková
Josefa Strolená
František Kučera
Božena Čelikovská
Marie Hanzlová
Milada Havelková
Stanislav Kosař
Leopolda Charvátorvá
Stanislav Kabát
Anna Víznerová
Marie Zvrdíková
Marie Petrová
Anežka Urxová
Božena Bouchalová
Anežka Holubová
Anna Majerská
Václav Konrád
Anna Ešlerová
Jarmila Vavřínová

j u b i l a n t i

Hrdoňovická ul.
Zájezdní ul.
Mezilesí
Zájezdní ul.
Dobšická ul.
Březovická ul.
Třebešovská ul.
Běluňská ul.
Třebešovská ul.
Běluňská ul.
Chvalkovická ul.
Běluňská ul.
Náchodská ul.
Stoliňská ul.
Lhotská ul.
Chodovická ul.
Běchorská ul.
Běchorská ul.
Lipí
Khodlova
Lískovnická 1290
Votuzská ul.
Keteňská ul.
Třebešovská ul.
Dobšická ul.
Třebešovská ul.
Spojenců
Náchodská ul.
Pavlišovská ul.
Keteňská ul.
Třebešovská ul.
Náchodská ul.

2.11.
10.11
3.11.
4.11.

25.11
16.11
16.11
13.11
4.11.

24.11
29.11
2.11.
12.11
17.11
30.11
30.11
3.11.
3.11.
7.11.
8.11.
11.11
14.11
23.11
25.11
28.11
21.11
23.11
3.11.
5.11.
20.11
22.11
24.11

1901
.1903
1904
1905
.1906
.1908
.1908
.1908
1909
.1910
.1910
1911
.1912
.1912
.1912
.1912
1914
1914
1914
1914
.1914
.1914
.1914
.1914
.1914
.1915
.1915
1920
1920
.1920
.1920
.1920

Při příležitosti Vašich jubilejních narozenin Vám přejeme do dalších let pevné zdraví, štěstí a mnoho
spokojenosti ve Vašem osobním životě.

Sbor pro občanské záležitosti.
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ZPRAVODAJ ZPRAVODAJ ZPRAVODAJ

Sportcentrum Horní Počernice, fotbalový klub pořádá

NÁBOR MLÁDEŽE

ve věku 6 - 10 let na stadionu ve Chvalech, Božanovská ul.
pravidelně vždy v úterý a ve čtvrtek od 16 do 17 hod.

Případné dotazy na sekr. SC - tel. 685 50 66, 685 57 72

•-

Oddíl cyklistiky Sokola Horní Počernice zve všechny příznivce horských kol ( ve věku od 12 let) k
pravidelným sobotním terénním vyjížďkám . Sraz vždy ve 13,30 hod u obchodního střediska Julius
Meinl. Délky tras 30 - 60 km dle počasí a terénu.

Z. Trávníček, předseda odd.

Divadelní soubor hledá...
Divadelní soubor "Právě začínáme" při Osvětové' besedě v Horních Počernicích hledá mladě i starší
muže, kteří mají zájem o amatérské divadlo. Přivítá Vás veselý kolektiv, který se snaží přinášet radost
dětem i dospělým. Nebojte se přijít, vždyť i my právě začínáme. Zkoušky jsou zatím každou středu v 17,
30 hod. v zasedací místnosti Sokola ve Clivalkovickě ulici. K nezávazně návštěvě Vás zve Dada Stoklasa
- režisér a členové souboru.

Informace v Domečku

CYKLISTICKÝ ZÁVOD - STOP DROGY
Dne 8. října proběhl pražský cyklokros, který podporoval akci STOP DROGY. Zúčastnilo se ho 12
mistrů světa a mnoho dalších vynikajících závodníků.
V předzávodě soutěžili starostové pražských obvodů a mezi nimi i starosta Horních Počernic pan I v a n
L i š k a , který nás reprezentoval vynikajícím způsobem. Závod proběhl naprosto v jeho režii ve stylu:
START - CÍL a potvrdil, že náš náčelník Sokola je stále ve výborné formě. Členové Sokola a firma
CycloSchein děkují panu Ivanu Liškovi za příkladnou reprezentaci před pražskou sportovní veřejností.

Jiří Scheiner

INZERCE INZERCE INZERCE INZERCE

POVEDU ÚČETNICTVÍ - jednoduché včetně DPH a zpracování mezd
Pí Víznerová, tel. 685 55 30

AUTOŠKOLA TRIUMF
výcvik sk. M, A, B, A+B, kondiční jízdy

H. Počernice, Třebešovská 2255, tel. 685 54 57, po - pá 18 - 22 (a průběžně celý den)
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Drůbežářský podnik XAVEROV a.s. Horní Počernice p ř i j m e
do skladu potravin v areálu závodu XAVEROV 1 PRACOVNICI.
Informace na tel. 685 6840.

L U K O N - projektová kancelář v Praze 9 - Horních Počernicích přijme projektanty - stavaře.
Tel. 864 09 34. LUKON - Lipí 1749, Horní Počernice.

Autoškola Ferda přijme externího učitele. Informace na tel. 6855460.

Koupím dům v Horních Počernicích. Tel. zam. 860 201.

Hledáme pro naše klienty (i zahraniční) rodinné domy, byty, pozemky
(prodej i pronájem). Nabízíme s tím související právní a geodetické služby

(kupní a nájemní smlouvy, vklady do katastru apod.).
Společnost "99" s r.o., realitní a obchodní firma
Praha 9 - Běchovice, Českobrodská 516 (areál nákup, střediska Včela)
Tel/fax 74 67 18 10.00 - 12.00 13.00 - 16.00
nebo večer 72 76 64

Půjčovna čistících strojů na koberce a čalounění
Půjčovné za 24 hod. 200,- Kč ( v ceně základní vybavení a saponát
na 20m2). Tel. objednávky denně od 17.00 - 20.00 hod. na tel. 685 55 55 nebo na adrese E. Korytarová,
Pavlišovská 2294, H.P.

Pronajmu skladové prostory 45m2, bývalá prodejna Ve žlíbku 236,
Horní Počernice. Cena dohodou - informace na výše uvedené adrese.

Povedu účetnictví - jednoduché - podvojné, včetně DPH, mezd a personálních prací.
P. Podhorová, Ing. Drnková. Tel.. 685 54 91.

F i r m a A P P L S P I E G E L v Zelenci hledá účetní a adm. prac. - práce s PC a NJ vítány a dělníky
do výroby zrcadel. Tel. 7881489, večer 685 61 45.

Zpracuji na svém PC účetnictví včetně mezd, DPH a daňového přiznání. Tel. 6855824, 6855598.

14



INZERCE INZERCE INZERCE INZERCE

*
i

PROGRES SERVIS

ELEKTROCENTRUM Praha s.r.o. - PRODEJNA ELEKTRO
přijme prodavače se znalostmi v oboru elektro
Informace na tel. 685 50 02
PROGRES SERVIS Praha s.a. - VELKOOBCHOD ELEKTRO
přijme: - účetní

- odbytář (práce na PC, jednání se zákazníky)
- administrativní pracovnice
- skladová účetní
- celní deklarantku (ŘP sk.B)

Adresa: Ve žlíbku 1800, Praha 9 - Horní Počernice - hala č. 10
Informace na tel. 74 26 41 - 9, linka 303, 304 - pí. Hodková, p. Tomek

- pokladní
- řidiče (ŘP sk.C)
- skladníky, skladnice
- dispečer skladu
- uklízečky

t

meTROs s.r.o.
Velkoobchod stavebními hmotami a hutním materiálem
Bystrá ul. 2243, 193 00 Praha - Horní Počernice
Nabízí k okamžitému odběru široký sortiment

- stavebních materiálů a potřeb pro stavebníky
- hutních materiálů
- elektroinstalačních materiálů

Na přání zákazníka možnost dopravy na místo určení.
Pro maloodběratele je otevřena maloobchodní prodejna.
Velkoodběratelům prodej přímo ze skladu.
Dále nabízíme: - vagónovou vykládku na vlastní železniční vlečce

- skladové služby
- komplexní zásobování stavby na objednávku

SOBOTNÍ PRODEJ 7.00 -12.00
Tel. sklad 685 67 48, prodejna 860 733, doprava 860 301, obchod.úsek 685 57 56
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TEXTIL FEMINIS
značková prodejna

iitex Písek a.s.

nákupní středisko
GLOBAL MARKÉT

NABÍZÍ TRADIČNÍ VÝROBKY VYSOKÉ KVALITY
MÓDNÍ KUSOVÝ TEXTIL Z BAVLNĚNÝCH ÚPLETŮ
ŽUPANY, DOMÁCÍ OBLEKY, PROSTĚRADLA atd.

FEMINIS
specializovaný velkoobchod

iitex Písek a.s.

po - pá 8 - 17
nákupní středisko

GLOBAL MARKÉT
Náchodská 2085

, tel. 860 201

a.s. značková prodejna

KOČÁRKY
Praha-Horní Počernice

GLOBAL MARKÉT
nákupní středisko
u benzínového čerpadla

tel. 860 784,1.126
po-pá 10-17,30

so8-11
•široký sortiment všech druhů dětských kočárků
•kojenecké zboží
-hračky, plasty pro domácnost
-autosedačky
-prodej dle výběru v katalogu

VÝHODNÉ CENY

16



INZERCE INZERCE INZERCE INZERCE

Vyměním dva byty: 3 + 1 v Hor. Počernicích, 1. patro s telefonem a 3 + 1 I. kat. v Kobylisích, 1. patro
a telefon ( oba byty jsou státní) za rod. dům. Možno volat celý den na tel. 685 53 27.

Najmu v Horních Počernicích byt 3 + 1 nejméně na dobu 1 roku.
Tel. 685 58 24, 685 55 98.

Metrostav a.s.
ul. Bystrá 2243, Horní Počernice Praha 9 p ř i j m e :
administrativní pracovnici - znalost PC a sklad, hospodářství.
Nástup dle dohody. Tel: 865 640 - 9.

*

Vojenské stavby, a.s. odštěpný závod DOZA Horní Počernice,
Lukavecká 1732, 193 00 Praha 9
PŘIJMOU

- zámečníky - svářeče
- truhláře
- skladové dělníky do skladu oken a hutního materiálu
- nákupčího hutního materiálu
- technika do obchodně technického úseku výroby dřevěných oken
- provozního elektrikáře

Zájemci se mohou přihlásit na personálním odd. na výše uvedené adrese, nebo na tel. č. 6855054 a
865241-7, linka 397, u pí. Léblové.

Hledám paní, která je ochotná naučit základy háčkování. Tel. 860633.

Dnem 1.11.1995 zahajuje činnost GYNEKOLOGICKÁ privátní ambulance MUDr. Jiřího BASTLA v
Horních Počernicích, Náchodská 380 (bývalé zdr. středisko II, patro).
Ordinační hodiny: Úterý 12.00 - 18.00

Středa 8.00- 12.00
Čtvrtek 8.00- 16.00

STIM
ANDREJ

STŘECHY

FASÁDY

PROJEKTY

- BRAMAC, GUTTANIT, ŠINDELE,
LINDAP, ONDULINE atd. včetně izolace

- KNAUF, DÚFA, HASIT, BAUMIT atd.
včetně izolace

- interiéry, exteriéry, dekorativní nátěry
OIKOS, VARIOPOINT, UM VALL

Třebešovská 2252, Horní Počernice, tel., fax 685 60 13

17



Nové
ELEKTROCENTRUM

kompletní sortiment špičkových domácích
elektrospotřebičů,

elektroinstalační materiál,
sklo, porcelán, železářství,

umělé hmoty ap.

sběrna fotografií - fotolab

O b c h o d n í c e n t r u m
•••iSiii*-* M e i n l ,
Chodovická 2311, Horní Počernice,
otvírací doba Po - Pá 9 - 18, So 8 - 12,
Tel. 68 55 832

ELEKTRO
CENTRUM

\J
ELEKTRO
CENTRUM

ELEKTRO
CENTRUM



i

MĚSTSKÁ POLICIE
hl. města Prahy
PŘIJME

r v
MUŽE NA MISI A STRÁŽNÍKU

POŽADUJEME J ^ f ~ ^
La - věk 21 - 45 let : ; : ' ; ' ~ j Li • H dobré finanční podmínky (, *.

- minimální ̂ dělání > vyučení (i SŠ a VŠ) jXí pravidelný pl ^
- tre^tjí i obč|^skou^ezí|ioňnQSt

f i c k l k d š tfc --fyzickouarpšycluckouzdamošt^.^y

5f3" iPodrobněj ší informace získáte při Vaší návštěvě uná
£ X Městská poUcie hl. m. Prahy, Korunní 98,101 00 ^ráha 10
r náborové oddělení - tel. č.: 673 13 952 - 7 á J

MĚSTSKY STRÁŽNÍK - JISTOTA OBČANA
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listopad 95

6.po.
9.00 a 10.30

7.út.

13.po.
9.00 a 10.30

17.pá.

O DRACÍCH A PRINCEZNÁCH
Hraje Loutkové divadlo Matěje Kopeckého z Hradce Králové
Zadáno pro ZŠ a MŠ Horní Počernice.

O DRACÍCH A PRINCEZNÁCH - viz. předchozí pořad

PÍSNIČKY Z OMALOVÁNEK aneb Raf a Ňaf v kabaretu
hrají Marta Němcová a Věra Nerušilová
Zadáno pro ZŠ a MŠ Horní Počernice.

PRAŽEC
Známá pražská skupina Pražec po šestileté přestávce opět vstupuje na folková
pódia.
Ve složení Michal Honetschláger- kytara, zpěv
Zbyněk Spálenka - kytara, zpěv
Karel Cimburek - mandolína, rytmické nástroje, zpěv
Michal Honza Matiáš - kontrabas, zpěv
PRO VÁS HRAJE A ZPÍVÁ V KS DOMEČEK OD 20.00 HODIN !
(Předprodej vstupenek v knihkupectví na Náchodské ulici)

NA PROSINEC PŘIPRAVUJEME:
6.st.

11.po.

17.ne.

20. a 21.12.

Slávek JANOUŠEK a Zdeněk VŘEŠŤÁL (skupina Nerez)
- dvojrecitál osobností českého folku

KONCERT PRO DVĚ HARFY A NEJEN PRO NĚ
- tradiční předvánoční koncert

ZPÍVÁNÍ POD VÁNOČNÍM STROMEM
(v areálu TJ Sokol ve Chvalkovické ulici)

JEDNOU V ROCE NA VÁNOCE
- dopolední představení pro základní školy
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Kino OKO
Program na měsíc listopad 1995

3.pá.
4.so.
5.ne.

7. út.

lO.pá.
11.so.
12.ne.

13.po,
14, Lít

17.pá.
18.so.
19. ne,

20.po.
21.lít.

24.pá.
25.so.
26.ne.

27.po.
28. út.

Malé ženy
Romantické drama

Poslední boj
Akční sci-fi

Pink Floyd
Hudební film

Bezstarostná jízda
Drogy a karneval

Jízda

Díky za každé nov

Kongo
Sci-fi thriller

Rychlejší než smrt
Western

USA

USA

USA

USA

CR

USA

USA

Mládeži přístupno

Mládeži do 12 let nevh.

Mládeži přístupna

Mládeži do 15 let nepř.

Mládeži do 12 let nevh.

Mládeži do 12 let nevh.

Mládeži do 12 let nevh.

Mládeži do 12 let nevh.

Změna programu vyhrazena
Promítáme ve všední dny od 20 hod, v neděli od 17.30 a 20 hod.
Předprodej vstupenek v úterý a v pátek od 19 hod, tel. 685 60 50

Vydává MU a OB Praha Horní Počernice, Votuzská 322, tel. 86 36 26
Cena výtisku 3,- Kč
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